
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: 5. desember 2024 kl. 1800 på Mama Rosa i Soknedal. 

 

STYREMØTE 29. OKTOBER 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders Gunhildsøien 
og Martin Granøien. 

Ikke til stede: Kai Børge Amdal, Lise Beate Halseth og Kristin Hage. 

 

Anders sitt ord: 

-Økonomi står på dagens agenda. 

-Utvalgene bør begynne å tenke på årsrapporter. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

- 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 



-Godkjent utstilling. 

-Bestilling av nytt strømhalsbånd. 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Aktiviteter tilnærmet hver dag. Mest jakt nå for tiden. Mye revejakt og duejakt, grevling, rådyr. 

ØKONOMI:  

-Forhåndsgodkjenning av resterende spillemidler. 

-Vi har et lån vi ønsker å betale ned. 

-Flere utgifter som ikke er betalt enda.  

-Vi bør ha en buffer og ikke betale alt inn i lånet på en gang, men vente litt for å få oversikt over hva 
som skal komme inn i løpet av året slik at vi har kontroll på utgifter og lån i desember. 

-Tilbakebetalingen av fiskekort ser ut til å gå mot en løsning, men det er et regnestykke som må 
regnes ut før vi har klart summene. 

 
 

FURUKOLLEN:  

-Svært god drift i Furukollen for tiden. Mye aktivitet på haglebanen. 

-Ser på muligheter for hvordan vi skal gjøre haglebanen mer attraktiv for fuglejegere som kjøper 
jaktkort av oss for å få de til å trene mer før jakta og senke andelen dårlige skudd i jaktsituasjoner. 

 

 
KLUBBHUS: 

-Gjennomgang av tegninger for klubbhuset, fundamentplan for altan, avstand fra veg osv. Som skal 
brukes i søknad til kommunen. 

 

 



 

Annet:  

-90-årsfeiring av foreningen utgår i påvente av feiring av nytt klubbhus. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


